
Zápis jednání Komise pro Líšeňské noviny 
č. 1/2021

Termín konání: 18. 1, 2021 v 18:00 hod. 
Místo konání: oniine

Přítomni: Stanislav Karafiát, Jan Spěšný, Tomáš Hložánek, Petra Švehlová, Renata Lorencová, 
Antonín Přichystal, Kryštof Látal
Hosté: Karel Prodělal (vydavatel), Martin Příborský (místostarosta)

PROGRAM JEDNÁNÍ:

1. Zahájení a schválení programu
2. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu
3. Redakční činnost komise - výběr článku a témat do LN
4. Termín uzávěrky a zasedání KLN
5. Téma do březnového čísla

1) Schůze byla zahájenav 18:10 hodin. Předseda komise Stanislav Karafiát přivítal 
přítomné účastníky a představil program jednání. Členové komise jej schválili.

2) Zapisovatelem zápisu byl zvolen Tomáš Hložánek a jeho ověřovatelem Petra Švehlová.

3) V rámci své redakčníčinnosti prošla komise všechny příspěvky a formou diskuse 
zvolila jejich umístěnív rámci stran LN.

1 Otisk 110. výročí narození

2 Otisk 110. výročí narození - pokračování 

Rozpočet 2021

3 Aktuality li. místostarosty 

Nový web Líšně

4 Řez okrasných dřevin 

5+6 Covidová plesová sezóna

Zastavme se v ulicích - únor

Jak se v Líšni likvidují plevele a jak by se mohly likvidovat 

7+8 ZŠ Horníkova

ZŠ Novohsenská 

ZŠ Masarova 

ZŠ Holzova



Salesko únor

9 Divočina se loučí s ředitelem KCL 

Inzerce 1/2

10 Inzerce

11 Inzerce

12 Pohár odehraje Líšeň v Jablonci 

Návrat po roce

Ženy začínají v únoru

SK Líšeň v moravských soutěžích

Usnesení:
Komise LN v rámci své redakční činnosti schvaluje do čísla 2/2021 výše uvedené 
články v tomto rozmístění.
Výsledek hlasování: 7-0-0.

4) Komise znovu jednala o článku zaslaném paní Dražanovou o světlech v Rokli a hlasováním 
7-0-0 se usnesla, že zástupce komise Kryštof Látal projedná s paní Dražanovou možnost 
zpracovat toto téma nezávislým redaktorem do jednoho článku, ve kterém bude zahrnut na 
tuto problematiku jak pohled politické organizace Spolu v Líšni, tak pohled radnice. Toto se 
zástupcům komise jevilo jako přínosnější a přehlednější pro čtenáře LN než vydat 
samostatně článek radnice a Spolu v Líšni. Pokud organizace Spolu v Líšní bude k tomuto 
svolná, komise se zasadí o to, aby takto zpracovaný článek vyšel v příštím čísle LN.

5) Komise se rovněž zabývala emočně poměrně citlivé problematiky „Jedlého parku" v Ušni a 
došla k názoru, že vzhledem poměrně dlouhodobé složité a pro mnohé nepřehledné situaci, 
by bylo dobré toto téma zpracovat v blízké budoucnosti nezúčastněnou stranou 
(redaktorem), která toto téma občanům zpřehlední.

S) Tomáš Híožánek seznámil komisi s předfiální podobou nového radničního webu a požádal 
o kontrolu a podněty pro úpravy. Komise se hlouběji zabývala zejména barevností. Komise 
došla k názoru, že by bylo dobré samotným občanům Líšně dát možnost se k barevnosti 
vyjádřit a pověřila Tomáše Hložánka vytvořením ankety na toto téma, která bude fyzicky na 
webových stránkách radnice a informace o ní bude zapracována do článku o webu 
v únorovém vydání LN.
Předpokládané spuštění nového webu je naplánováno na 1.4.2021, je uzpůsoben i pro čtení 
na mobilních telefonech a snahou je web dále rozvíjet, aby co nejlépe naplňovat potřeby 
občanů.

7) Uzávěrka příštího čísla LN bude 12.2., redakční rada se sejde 15.2. od 18:00.

8) Hlavními tématy pro březnové číslo LN budou rozhovor s novým ředitelem KCL a článek 
mapující chystanou rekonstrukci Orlovny. Oba články připraví Tomáš Híožánek.


